

10/12D

ROMANIA, BULGARIA, NORTH MACEDONIA & ALBANIA

罗马尼亚 + 保加利亚 + 北马其顿 + 阿尔巴尼亚

EU10BL/EUBRMA



Experience
**Bulgarian
Folklore
Dinner**



7 Breakfast | 1 Lunch | 5 Dinner

7早餐 / 1午餐 / 5晚餐



4 Stars Accommodation

★★★★★ (Subject to changes)

- Bucharest - Mercure Bucharest Unirii **** or similar (2 Nights)
- Sibiu - Golden Tulip Ana Tower Sibiu**** or similar (1 Night)
- Brasov - Kronwall **** or similar (1 Night)
- Tarnovo - Yantra Grand hotel **** or similar (1 Night)
- Sofia - Coop **** or similar (1 Night)
- Skopje - Continental **** or similar (1 Night)
- Lake Ohrid - Hotel Belvedere**** or similar (1 Night)
- Tirana - Hotel international **** or similar (1 Night)



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

- EURO 100 Per Person (10D package)
- EURO 120 Per Person (12D package)

导游和司机 全程小费

10天团: 100 欧元 每人

12天团: 120 欧元 每人



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Peles Castle (Romania) - Euro 85 per person
佩雷什城堡
- Matka Canyon (N.Macedonia) - Euro 80 per person
马特卡峡谷
- Lake Ohrid (N.Macedonia) - Euro 60 per person
科尔马小威尼斯

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BEAT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL.

• MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.

自费加点项目,将由您自行决定, .以下价钱可能适用最低团体人数参考。

BUCHAREST 2

D

- **Palace of Parliament** - in Bucharest, Romania, is the largest administrative building in Europe and the second largest in the world.
- **The Triumphal Arch** - in Bucharest is a historical monument built to commemorate Romania's victories in World War I. Inspired by the Arc de Triomphe in Paris.
- **Revolution Square** - A historic square in Bucharest, known for being the site of the 1989 Romanian Revolution, which led to the fall of communism.
- **Stavropoulos Church** - A beautiful, historic Orthodox church in Bucharest, known for its stunning architecture and frescoes.
- **Palace Square** - in Bucharest is a historic and symbolic site located in front of the former Royal Palace, now the National Museum of Art.
- **Old Centre** - The historic heart of a city, often characterized by narrow streets, historic buildings, and cultural landmarks.

布加勒斯特

晚餐

- **布加勒斯特的议会宫** - 是欧洲最大的行政建筑，也是世界第二大建筑。它建于共产主义时期，由尼古拉·齐奥塞斯库下令建造。
- **布加勒斯特的凯旋门** - 是一座纪念性建筑，为纪念罗马尼亚在第一次世界大战中的胜利而建。它受巴黎凯旋门的启发。
- **革命广场** - 布加勒斯特的历史广场，以1989年罗马尼亚革命发生地而闻名，革命导致了共产主义的垮台。
- **斯特拉沃波雷斯教堂** - 布加勒斯特的一座美丽的历史性东正教教堂，以其壮丽的建筑和壁画而著称。
- **布加勒斯特的王宫广场** - 是一个历史悠久、具有象征意义的地点，位于前王宫（现为国家艺术博物馆）前。
- **布加勒斯特的老城区** - 城市的历史中心，通常以狭窄的街道、历史建筑和文化地标为特征。

BUCHAREST-SIBIU 3

B/D

- **Sibiu Old Town** - is one of Romania's best-preserved historical areas, known for its colorful buildings, cobblestone streets, and medieval charm.
- **Bridge of Lies** - A historic bridge, known for its connection to local legends. It's said that if someone tells a lie while crossing it, the bridge will creak or shake.

布加勒斯特-锡比乌

早餐/晚餐

- **锡比乌老城区** - 是罗马尼亚保存最完好的历史街区之一，以色彩缤纷的建筑、鹅卵石街道和中世纪风情而闻名。这里曾是一个重要的萨克森贸易中心，拥有宏伟的广场和哥特式教堂等等。
- **谎言桥** - 一座历史悠久的桥，与当地传说有关而闻名。传说如果有人过桥时撒谎，桥就会发出嘎吱声或摇晃。

SIBIU-BRASOV 4

(Dracula Pork Stew Lunch) B/L

- **Sighisoara** - A medieval town in Romania, famous for its well-preserved citadel, colorful buildings, and being the birthplace of Vlad the Impaler, who inspired the Dracula legend.
- **Main City Square** - in Braşov is a beautiful medieval square surrounded by colorful buildings and historic landmarks. Once a bustling marketplace, it is now a lively cultural hub.
- **The Black Church** - in Braşov is the largest Gothic church in Romania and a symbol of the city. Built in the 14th century and darkened by a great fire in 1689.
- **Bran Castle** - often called "Dracula's Castle," is a historic fortress located near Braşov, Romania. Famous for its association with the Dracula legend. **(Entrance Included)**

锡比乌-布拉索夫

早餐/午餐

- **锡比乌阿拉** - 罗马尼亚的一个中世纪小镇，以保存完好的城堡、色彩斑斓的建筑以及作为弗拉德·德拉库拉的出生地而闻名，弗拉德·德拉库拉是吸血鬼传说的灵感来源。
- **市政广场** - 是布拉索夫一座美丽的中世纪广场，四周环绕着色彩斑斓的建筑和历史地标。它曾是热闹的集市，如今是一个充满活力的文化中心。
- **黑教堂** - 是布拉索夫的地标，也是罗马尼亚最大的哥特式教堂。建于14世纪，并在1689年的大火中熏黑，因此得名。
- **布兰城堡** - 常被称为“德古拉城堡”，是一座位于罗马尼亚布拉索夫附近的历史古堡。因与德古拉传说有关而闻名，拥有中世纪建筑、壮丽景色以及展示罗马尼亚历史和民俗的博物馆。**(包含门票)**

BRASOV-BUCHAREST 5

B

- **Free Day**

布拉索夫-布加勒斯特

早餐

- **自由活动**

BUCHAREST-RUSE-VELIKO TARNOVO 6

B/D

- **Ruse** - is a charming city on the banks of the Danube River. It is often called "Little Vienna" due to its European-style buildings and lively atmosphere.
- **Tsarevets Hill** - A historic hill in Veliko Tarnovo, Bulgaria, where the medieval Tsarevets Fortress is located. It was once the royal stronghold of the Bulgarian Empire.
- **Patriarchal Ascension Cathedral Church** - A significant Orthodox church in Veliko Tarnovo, known for its beautiful architecture and religious importance. It was once the seat of the Bulgarian Patriarch.
- **Samovodska Charshiya** - A traditional old market street in Veliko Tarnovo, famous for its charming shops, artisan workshops, and historical atmosphere.

布加勒斯特-鲁塞-大特尔诺沃

早餐/晚餐

- **鲁塞** - 是保加利亚北部多瑙河畔的一座美丽城市，靠近罗马尼亚边境。以其优雅的19世纪建筑、丰富的文化遗产和充满活力的河畔而闻名，因其欧式建筑风格和热闹的氛围，被称为“小维也纳”。
- **察列韦茨山** - 位于保加利亚韦利科塔尔诺沃的一座历史山丘，山上有中世纪的察列韦茨堡。曾是保加利亚帝国的皇家堡垒。
- **东正教升天大教堂** - 位于韦利科塔尔诺沃的一座重要东正教堂，以其美丽的建筑和宗教意义著称。曾是保加利亚宗主的所在地。
- **萨莫兹卡市场街** - 位于韦利科塔尔诺沃的传统老市场街，因其迷人的商店、工艺作坊和历史氛围而闻名。

VELIKO TARNOVA-ROSE VALLEY-SOFIA 7

(Bulgarian Folklore Dinner) B/D

- **The Valley of the Roses** - in central Bulgaria is world-famous for its rose fields and production of high-quality rose oil. Visiting a rose oil distillery offers a unique experience to see how the fragrant oil is extracted using centuries-old techniques. (Note: Visit is seasonal and entrance is subject to opening or not. Not available during winter from Nov to Mar).

大特尔诺沃-玫瑰谷-索非亚

早餐/晚餐

- **玫瑰谷** - 因其广阔的玫瑰花田和高品质玫瑰精油而闻名世界。参观玫瑰精油蒸馏厂是一次独特的体验，可以亲眼看到数百年来传统提炼工艺。注意：参观具有季节性，是否开放取决于实际情况。蒸馏厂通常在每年11月至次年3月期间关闭。

SOFIA-SKOPJE 8

B/D

- **Alexander Nevsky Cathedral** - A grand Orthodox cathedral in Sofia, Bulgaria, known for its stunning architecture and as a symbol of Bulgarian spirituality and independence.
- **St. George Rotunda** - A Roman-era church in Sofia, famous for its well-preserved frescoes and being the oldest building in the city.
- **National Theatre** - The main cultural venue in Sofia, Bulgaria, renowned for its beautiful architecture and hosting performances of drama, ballet, and opera.
- **Old Bazaar** - in Skopje, is one of the oldest and largest marketplaces in the Balkans.
- **National Museum** - in Skopje, officially known as the Museum of the Republic of North Macedonia, is one of the country's most important cultural institutions.

索非亚-斯科普里

早餐/晚餐

- **亚历山大·涅夫斯基大教堂** - 位于保加利亚索非亚的宏伟东正教大教堂，以其惊人的建筑和作为保加利亚精神和独立的象征而闻名。
- **圣乔治圆顶教堂** - 位于索非亚的一座罗马时期教堂，以其保存完好的壁画和作为城市最古老建筑而著名。
- **国家剧院** - 位于索非亚的主要文化场所，以其美丽的建筑和上演话剧、芭蕾舞和歌剧表演而闻名。
- **斯科普里的土耳其老集市** - 又称老巴扎，是巴尔干地区最古老、最大的市场之一。它起源于奥斯曼帝国时期。
- **斯科普里的国家博物馆** - 是该国最重要的文化机构之一。博物馆展示了从史前时代到奥斯曼时期乃至现代的考古、民族、历史与艺术展品。亮点包括传统服饰、古代文物和宗教圣像。

9 SKOPJE SINGAPORE 斯科普里 新加坡

B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

10 SINGAPORE 新加坡



Bran, Romania

Bran Castle
布兰城堡



Sofia, Bulgaria

Alexander Nevsky Cathedral
亚历山大·涅夫斯基大教堂

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)



☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

📍 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

FOR GROUP JOINING 12D PROGRAM



9 Breakfast | 1 Lunch | 7 Dinner

9 早餐 / 1 午餐 / 7 晚餐

SKOPJE-LAKE OHRID 9

B/D

- **Lake Ohrid** - one of Europe's oldest and deepest lakes, is a UNESCO World Heritage Site recognized for both its natural beauty and cultural significance. Visit the 11th-century Tsar Samuel's Fortress and the charming Old Town of Ohrid to enjoy spectacular views over the lake. With its serene waters, historical landmarks, and unique biodiversity, Lake Ohrid offers one of the most picturesque and meaningful experiences in the Balkans.

斯科普里-奥赫里德湖

早餐/晚餐

- **奥赫里德湖** - 是欧洲最古老、最深的湖泊之一，因其自然美景和文化价值被联合国教科文组织列为世界自然与文化双重遗产。参观11世纪的萨穆尔王堡垒和迷人的奥赫里德老城区，可欣赏湖泊的壮丽全景。湖水宁静，历史遗迹丰富，生态独特，是巴尔干地区最迷人且意义深远的旅游胜地之一。

LAKE OHRID - TIRANA 10

B/D

- **Skanderbeg Square** - The central square in Tirana, named after the national hero, Skanderbeg. It's a popular gathering place surrounded by important buildings.
- **Et'hem Bey Mosque** - A historic mosque in Tirana, known for its beautiful frescoes and architectural significance, dating back to the 18th century.
- **Clock Tower of Tirana** - A historic clock tower in Tirana, built in the 19th century, offering great views of the city from the top.
- **National History Museum** - Located in Tirana, it showcases Albania's rich history, from ancient times to modern history, through a variety of exhibits.
- **National Martyrs' Cemetery** - A cemetery in Tirana honoring those who died for Albania's independence and during World War II, serving as a place of remembrance.

奥里德湖 - 地拉那

早餐/晚餐

- **斯坎德培广场** - 位于地拉那的中央广场，得名于阿尔巴尼亚民族英雄斯坎德培。广场周围有许多重要建筑，是一个受欢迎的聚集地。
- **埃特海姆·贝伊清真寺** - 位于地拉那的一座历史悠久的清真寺，以其美丽的壁画和建筑意义而闻名，建于18世纪。
- **地拉那钟楼** - 位于地拉那的历史钟楼，建于19世纪，从顶部可以俯瞰城市美景。
- **国家历史博物馆** - 位于地拉那，展示了从古代到现代的阿尔巴尼亚丰富历史，馆内有各种展品。
- **国家烈士公墓** - 位于地拉那的一个公墓，纪念为阿尔巴尼亚独立和二战期间牺牲的英雄，是一个纪念的地方。

11 TIRANA ✈️ SINGAPORE

地拉那 新加坡

B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

12 SINGAPORE

新加坡



The Old Town of Ohrid

奥赫里德的旧城区



Clock Tower of Tirana

地拉那钟楼

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅

(TA03442)



☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357